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В статье рассматриваются установленные Конституцией Российской Федерации и федеральными законами 
государственные должности Российской Федерации и государственные должности субъектов Российской Фе-
дерации, а также должности государственной службы. Осуществлена классификация указанных должностей, 
которые предлагается именовать должностями российского государства. Предложены определения понятиям 
«должность российского государства», «государственная должность» и «должность государственной службы».
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The article deals with the established by the Constitution of the Russian Federation and Federal laws state positions 
of the Russian Federation and state positions of subjects of the Russian Federation, as well as public service positions. The 
classification of these positions, which are proposed to be called the positions of the Russian state, has been carried out. 
The definitions of the concepts ‘position of the Russian state’, ‘state position’ and ‘position of public service’ are proposed.
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